
Till medlemmar i BRF Kastanjelund 
 

I onsdags den 9 dec. höll vi i styrelsen årets sista 

styrelsemöte. På mötet beslöt vi bland annat att fastställa 

budgeten för 2021 och den förutskickar ett plusresultat på 

cirka 150 000 kronor i motsats till årets resultat som tyvärr 

kommer att hamna på minussidan. 

Nu i december kommer stambytet när det gäller 

tappvattenstammarna att slutföras och det kommer att 

innebära att vattnet kommer att vara avstängt under några 

timmar på dagtid under de kommande två veckorna. 

Vi kommer också att få ett filter insatt, så att vi kommer att 

få ett mjukare och mindre kalkhaltigt vatten som kommer 

att skona kaffebryggare och diskmaskiner. 

Nu hoppas vi i styrelsen att vi inte får fler kostsamma 

överraskningar och att allt kan återgå till det normala. 

Styrelsen vill också passa på att tillönska alla medlemmar en 

god jul och ett gott nytt år och tacka för det tålamod som ni 

visat under det gångna året. 

 

Styrelsen genom 

Reino Persson 
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